

Rejuvenated from Head-to-Toe, Inside Out! 由内至外彻底的更新!



Yip Yuk Lung · Hong Kong

I have participated in many other detox programmes in the past, but the NewLife™ Detoxification & Rejuvenation Programme (DRP) was quite different. During the programme, I never felt hungry or like I was suffering.

I have always had constipation. However, after going through the DRP, I move my bowels more easily and regularly.

I felt really good after the first coffee enema. The morning after the second coffee enema, I eliminated some black and smelly stools. I was thoroughly refreshed and felt that my body was lighter - even my headache disappeared!

I have tried colonic hydrotherapy in some health centres before, but they only made my stomach feel lighter. On the other hand, the DRP made me feel relaxed and rejuvenated from head-to-toe, inside out.

Proven by the elimination of dark and smelly stools during the programme, I am convinced that the DRP is truly effective and easy to follow. I believe I can do it by myself at home in the future, and I am also confident to promote it to others.

I signed up for the DRP mainly because of my poor health condition. My Chinese physician told me that I had blood stasis, poor circulation, high blood sugar and recurrence of eczema. After completing the programme, I continue the coffee enema at home every day. I feel more energetic than before, my blood sugar level has dropped. My eczema condition has also improved! I don't need to apply ointment anymore. My Chinese physician also commented that I am looking better now. I will continue to practise what I have learnt from the DRP. I sincerely recommend that you give it a try!

叶玉龙 · 香港

我曾参加过其他许多的排毒活动，但这次参加新生命的排毒与复健程序 (DRP) 的感觉很不一样。期间完全没有肚饿、受罪难熬的感觉。

我一直以来都有便秘的问题。但自从进行了新生命的 DRP 后，我每天排便都变得非常顺畅。

第一次进行咖啡灌肠的感觉十分良好。我也在第二天早上进行咖啡灌肠后，排出了又黑又臭的宿便，顿时觉得整个人变得清爽，身体轻盈了许多，甚至头痛也消失了！

我也曾在一些健康中心进行洗肠，但只有腹部感觉放松而已。不过这次的 DRP 排毒法让我全身上下，由内至外彻底更新，感觉非常良好。

DRP 期间多次排出又黑又臭的宿便，证明了新生命的排毒与复健程序是非常有效的排毒方法，也更容易进行。我相信日后可自己在家进行排毒。我有信心将这排毒概念推广给其他人。

进行 DRP，主要是因为身体健康状况转差。中医师严重警告我患有血瘀症、气血不通、血糖偏高及湿疹反复复发。完成 DRP 后，我仍每天在家继续进行咖啡灌肠。我感觉比以前更有精神，血糖指数下降了，甚至也大大改善了湿疹的问题，不用使用药膏了。中医师也说我气色越来越好。我会继续实践从 DRP 所学的。非常诚意推荐大家试一试。

NewLife™ products are now available in Hong Kong! 新生命产品现已在香港出售!

For purchases or inquiries, please contact:
有关购买或查询，请联系：

5 Elements Organizer Ltd

Jeannie: jeannie@5eorganizer.com

Katherine: katherine@5eorganizer.com

Address 地址:

Flat 1, 8/F, Edward Mansion,
141 Prince Edward Road West,
Mong Kok, Kowloon, Hong Kong.

Hotline 热线: +852 6220 1838